














































B004.212.RRHK – Title and Abstract 

 

Title: 

CANNULA WITH CONTROLLED DEPTH OF INSERTION 

 

Abstract: 

A cannula (24) for administration of a medicine to a target location (26) 

includes a tube (40) with at least one nodule (50) disposed along the 

circumferential surface (46) and spaced at a defined distance (54) from the 

distal end (42) of the tube (40). An arrangement (20) for delivery of a medicine 

to a target location (26) includes the cannula (24) and a pump (22) fluidly 

coupled to the cannula (24). The distal end (42) of the cannula (24) may be 

inserted into a target location (26) until the nodule (50) reaches a surface (46) 

that limits a depth of penetration before delivery of the medication. 

 

名稱: 具有插入深度受控制的套管 

 

摘要: 一種用於將藥物給藥至目標位置(26)的套管(24)，該套管(24)包括具有至少

一個結節(50)的管(40)，所述至少一個結節(50)沿圓周表面(46)設置並且從管(40)

的遠端(42)以限定的距離(54)間隔開。一種用於將藥物遞送至目標位置(26)的排列

(20)包括套管(24)和與套管(24)以流體相连接的泵(22)。在藥物遞送之前，套管(24)

的遠端(42)可以插入至目標位置(26)中，直到結節(50)到達對穿透深度進行限制的

表面(46)為止。 
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